
Chalmers Studentkårs Idrottssällskap 
Org.nummer: 802493-6125 

 

 

 

Protocol - Annual meeting VT20  
Time: 2020-05-18 kl 17:18 

Place: SB-H4 (Campus Johanneberg) and Zoom 

Invitees: All members of the Chalmers Studentkårs Idrottssällskap 

 

§1. Formalities 

I. Opening of the meeting 

Meeting starts at 17:18 

 

II. Registration of attendees 

Elias Nilsson 

Ida Höglund Persson 

Michael Bergmann 

Jonathan Sjölander 

Noelle Madsen 

Arvid Sandström 

Frida Ottosson 

Erik Nylander 

Johan Andersson 

Jonathan Stålberg 

Alex Phu 

Jens Lundgren 

Johanna Lundin 

Patrik Andersson 

 

 

_________________     _________________     _________________ _________________ 

Ida Höglund Persson Elias Nilsson Jonathan Stålberg Henrik Lagergren 

Mötesordförande Sekreterare Justerare Justerare 



Petter Miltén 

Pontus Lindbom 

 

III. Registration of attendees with the right to vote 

 

IV. Election of chairman of the meeting 

Ida Höglund Persson is elected as the chairman of the meeting. 

 

V. Election of secretary of the meeting 

Elias Nilsson is elected as the secretary of the meeting. 

 

VI. Election of two attestants and a teller 

Attestants: 

Jonathan Stålberg and Henrik Lagergren are elected as the attestants of the 

meeting. 

Teller: 

Michael Bergmann is elected as the teller of the meeting. 

 

VII. Correct announcement of the meeting 

The annual meeting was announced by email on the 27th of April and the 

agenda was shared on the 11th of May. More details were distributed on the 

CIS Facebook page. 

 

VIII. Acknowledgment of agenda 

The agenda is acknowledged by the attendees. 

 

§2. Report on the activities of the association in the current operational year 
I. CIS board 

CIS har fokuserat på PR, med posters, sociala medier, presentation för 

PHD-studenter. Gjort om hemsidan. Startat upp flera sporter, Yoga, 

innebandy och basket. Anordnat student-SM i rodd och skulle ha gjort det i 

simning, vilket tyvärr blev inställt t.v. Corona. Fler medlemmar än tidigare år. 
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Varit på företagsmässor för att finna sponsorer. Anordnat en resa med 

boende för Vasaloppet. 

II. Badminton 

Under hösten började med 1 timme träning. Noelle frågade och folk ville spela 

längre och oftare. Träningarna blev längre: till 2 timmar. Mycket folk på deras 

träningar. Många återkommande. Planerar att hålla träning i sommar. Även 

fyspass under sommaren.  

III. Basket 

Ingen närvarande 

IV. Cykel 

Ingen närvarande 

V. Fotboll 

Seriestarten blivit uppskjuten för dam och herr. Oklart när det sker. Träningar 

som vanligt och folk närvarar. Tänkte åka på turnering i Uppsala vilket blev 

inställt. pga Corona. 

VI. Golf 

Ingen närvarande 

VII. Innebandy 

Ingen närvarande 

VIII. Padel 

Ingen närvarande 

IX. Rodd 

Indoor championship in february. Party on the evening. Connection with 

rowing clubs in other cities. Good trainings before but now it is paused pga 

Corona. 

X. Simning 

Ingen närvarande 

XI. Ultimate frisbee 

Ingen närvarande 

XII. Volleyboll 

Bra. Fortsätter med träningar som vanligt. Rimligt med folk. Turneringar som 

vuxit och gått bra, men nu inställt pga Corona. Till sommar oklart, eventuellt 

specialträningar för volleybollen. 
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XIII. Yoga 

Ingen närvarande.  

 

§3. Financial report of the current operational year 
 

Jens sammanfattar. Styrelsen ligger back ca 12 000 eftersom pengar från studentkåren inte 

erhållits än.  Simningen påverkad av student-SM, de andra sporterna ligger på stabil nivå.  

 

Fråga om äska pengar från den gemensamma andelen besvarades med att en mall finns på 

webbplatsen. 

 
§4. Membership fee for the operational year 2020/2021 

 

Mötet bestämmer att behålla medlemsavgiften på 150 kr.  

 
§5. Election of the association’s board for the operational year 2020/2021 
 
Mötet röstar för att Jonathan Sjölander är nästa års ordförande. 

Mötet röstar för att Frida Ottosson är nästa års kassör. 

Mötet röstar för att Arvid Sandström, Erik Nylander, Rebecka Engström och Noelle Madsen 

är nästa års styrelseledarmöter.  

 
§6. Election of the association’s auditor for the operational year 2020/2021 
 
Mötet röstar för Fabian Steen som revisor. [1] 

 
§7. Consequence of the Coronavirus situation 

I. Financial compensation by riksidrottsförbundet (RF) 

Vi har sökt finansiell kompensation för att student SM i simning har blivit 

inställt.  

II. Other consequence like paused training and events 

 
§8. Other topics 
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§9. Closing of the meeting 
 

Mötet avslutades 18:14 
 
 
 
 
Notes 

 
[1] Fabian Steen was elected after the meeting. It was the following attendees: 
 
Jonathan Stålberg 
Henrik Lagergren 
Ida Höglund Persson  
Michael Bergmann 
Elias Nilsson 
Noelle Madsen 
Jonathan Sjölander 
Arvid Sandström 
Frida Ottosson 
Erik Nylander 
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